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رئيس مجلس: مشكلات اقتصادي با واردات حل نميشود

رهبر معظم انقلاب با قدرت و تدبير در دورههاي مختلف مشكلات دولتها را در مسائل داخلي حل كردهاند...

رئيس مجلس شوراي اسلامي با بيان اينكه &#171;رهبر معظم انقلاب با قدرت و تدبير در دورههاي مختلف مشكلات دولتها را در
مسائل داخلي حل كردهاند&raquo; گفت: مقام معظم رهبري همواره در طول عمر مجلس هشتم هم توصيههايي مبني بر ايجاد

فضاي مودت بين قواي مختلف براي حل مشكلات اساسي مردم داشتند.

با بيان اينكه به گزارش ايسنا، علي لاريجاني در سخناني در همايش شوراي عالي استانها در سالروز ملي شوراهاي اسلامي، 
&#171;تمامي بخشهاي اجرايي كشور بر اساس راي مردم اداره ميشود&raquo; افزود: در شرايطي قواي سهگانه و مسئولان به طور
مستقيم يا غيرمستقيم با راي مردم انتخاب شدهاند و به فعاليت ميپردازند كه اراده ملت در راستاي رهنمودهاي رهبري باعث تبديل

شدن تهديدها به فرصتها در طول دوران انقلاب اسلامي شده است.

وي افزود: با رهنمودهاي رهبر معظم انقلاب استقامت ملت معنا پيدا كرد و در اين زمان بود كه دشمنان متوجه شدند با هيچ حربهاي
نميتوانند مقابل ايران اسلامي بايستند.

وي با اشاره به دوران رياست جمهوري بنيصدر گفت: بني صدر در آن دوران به جاي دفاع از ملت به عنوان فرمانده كل قوا، هر روز به
انتشار مطالبي در روزنامهاش به نام انقلاب اسلامي ميپرداخت يا اينكه به درگيري به حزب جمهوري اسلامي دامن ميزد تا اختلاف

افكني در كشور ايجاد و مساله اصلي به فراموشي سپرده شود.

رئيس قوه مقننه افزود: به دليل اين اعمال بنيصدر، گاهي مرحوم شهيد بهشتي از اين جدالها ناراحت ميشد كه امام(ره) فقط
ايشان را نصيحت ميكرد كه اجازه دهيد او كارش را انجام دهد؛ با اين وجود بنيصدر كار را به جايي رساند كه امام از فرماندهي كل
قوا عزلش كرد، در اين زمان فضاي جديدي در دلهاي مردم به وجود آمد و پيوند رهبري با ملت معنادار شد به طوري كه ابتدا آبادان

و سپس خرمشهر از حصر خارج شد.

وي با تاكيد برتاثير ارتباط و حضور تودههاي مختلف مردم در تصميمگيريهاي كل كشور گفت: ارتباط تودهها، موضوعي استراتژيك و
مهم براي كشور است كه امروز شاهد جنس ديگري از اين ارتباطات هستيم.

وي در ادامه با بيان اينكه &#171;فكر قانون هدفمند كردن يارانهها هم از گذشته توسط مقام معظم رهبري مطرح شده بود، گفت:
ايشان اين موضوع را در دولتهاي مختلف پيگيري كردند كه با پيگيريهاي معظمله، اين قانون در اين دولت اجرايي شد؛ مقام معظم
رهبري همواره به مجلس و قواي مجريه و قضاييه براي دنبال كردن موضوع قانون هدفمند كردن يارانه به صورت هماهنگ تاكيد

داشتند چرا كه اين قانون را براي اقتصاد كشور بسيار مهم ميدانند.

لاريجاني ادامه داد: البته در اجراي اين قانون مشكلاتي ديده شده است كه به خصوص در بخش توليد، كشاورزي، دامپروري و صنعت
بايد اين مشكلات رفع شود.

لاريجاني با اشاره به رهنمودهاي مقام معظم رهبري در موضوع تحريمها هم اظهار داشت: مقام معظم رهبري به گونهاي در موضوع
تحريمها عمل كردند كه غرب نتوانست مجالي براي تحميل تحريمهايي مضاعف به ايران پيدا كند.

رئيس مجلس رونق چرخ توليد كشور را يكي از مولفههاي جهاد اقتصادي برشمرد و با تاكيد بر اينكه &#171;مشكلات با افزايش
واردات حل نميشود&raquo; افزود: ممكن است برخي مشكلات به صورت موقت و مقطعي با افزايش واردات حل شود اما مطمئنا
افتاده و فضاي كسب و كار رونق پيدا كند؛ چراكه در كشور ما سيستم راه  مشكل بيكاري حل نخواهد شد؛ بايد چرخ توليد به 

بوروكراتيك براي توليد مهيا نيست و بيشتر اين سيستم براي بازرگاني مهياست.

لاريجاني تاكيد كرد: بايستي مقررات و قوانين و دستور عملهاي اجرايي طوري باشد كه بتوان سرمايههاي سرمايهگذار را ظرف يك تا
دو ماه جذب كرد، اين موضوع نيازمند تسهيل فضاي كسب و كار است.

وي افزود: دنبال اين نيستيم كه بگوييم مشكل اقتصاد اينگونه حل ميشود كه اگر كسي در هفته يك روز يا يك ساعت سر كار رفت به
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عنوان شاغل محسوب ميشود؛ چراكه در واقع اين فرد شاغل واقعي نيست و بايد افراد طبق قانون كار شاغل شناخته شوند؛ درست
است كه قوانيني براي كارگران و مشاغل خانگي تصويب شده است اما اين موارد كافي نيست و بايستي تمهيداتي انديشيده شود.

وي همچنين با تاكيد بر اينكه سال جهاد اقتصادي نبايد فقط در تبليغات محدود شود، گفت: در اين رابطه قواي سهگانه و شوراهاي
اسلامي شهر و روستا بايد برنامهريزي درستي داشته باشند و با پيدا كردن جهاد اقتصادي در منطقه خود در جهت تحقق اين شعار

تلاش كنند تا در پايان سال جايگاه خوبي از لحاظ اقتصادي داشته باشند.

وي در حاشيه همايش شوراي عالي استانها هم در جمع خبرنگاران با اشاره به اختصاص 2 ميليارد دلار براي كمك به شوراها در
بودجه 90، در عين حال پيش بيني كرد كه بررسي بودجه تا پايان اين هفته در مجلس به پايان برسد.

رئيس مجلس با بيان اينكه &#171;همكاري خوبي بين دولت و مجلس در بررسي لايحه بودجه در كميسيونها و صحن علني رخ
داد&raquo; پيشبيني كرد كه با توجه به اتمام بخش درآمدي اين لايحه در صحن علني روز پنجشنبه مجلس، بررسي لايحه اين

هفته به پايان رسد.
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